



Senioren- en Toegankelijkheidsraad

Aartselaar

Verslag vergadering

09.06.2021

---

Aanwezig: Van Reyn P, voorzitter; Forceville M, ondervoorzitter; Michiels S, penningmeester; Heyman H, Schepen; Crols W, De Winter H, Hertogs Ch, Joosen M, Knuysen H, Vermant G, Haegemans R, Van Den Broeck C, raadsleden; Van Damme W, afgevaardigden WZC; Meeus G, secretaris.

Verontschuldigd: Bouttiau J, seniorenconsulent; Van Brusselen P, afgevaardigden WZC

### 1. Goedkeuring verslag vergadering

Opvolging punt 4: het huishoudelijk reglement werd ondertussen goedgekeurd in het Schepencollege.

Het verslag wordt goedgekeurd

### 2. Financieel verslag

Stand op 27/02/2021: €651,60

- Maandelijkse rekeningkost 4/2021 - €3,95

- Maandelijkse rekeningkost 5/2021 - €3,95

Huidige stand €643,70

### 3. Advies Projectsubsidies Straat- en buurtprojecten (bijlagen 6 + 7)

Er zijn geen bemerking of vragen, de st-raad geeft een gunstig advies, Gudrun zal dit doorgeven aan Nele Jacobs – cultuurcoördinator.

### 4. Rondvraag activiteiten verenigingen

NEOS: trachten hun activiteiten terug op te starten onder de huidige omstandigheden en zullen bijsturen waar het moet.

OKRA: hopen terug te kunnen starten vanaf september 2021

S-Plus: zullen terug opstarten vanaf september 2021 (wegens aankomende vakantieperiode)

VI@s: beginnen terug met petanque vanaf maandag 14/06/2021, over het fietsprogramma is nog geen informatie beschikbaar.

VIEF: wacht af tot september om te bekijken of ze dan terug kunnen opstarten

WZC: vanaf laatste week oktober worden de WZC's terug opengesteld voor de digitale projecten, ook toegankelijk voor niet-bewoners. Meer informatie verschijnt nog in het gemeentelijk infoblad.

### 5. Seniorenweek 2021: week van 15/11 tem 21/11

In de laatste vergadering voor de Coronacrisis rijpte het idee om elke vereniging op een andere dag een activiteit te laten organiseren en dit open te stellen voor iedereen. Zo wordt de organisatiedruk verdeeld en vergroot de kans op een grotere opkomst dan enkel te organiseren voor eigen leden. Op vrijdag zou dan een gezamenlijke "afsluitdag" gepland worden.

Zo wordt er als het ware een "verenigingen-beurs" gecreëerd. Clara VDB geeft aan dat "kunnen verkennen" als buitenstaander, drempelverlagend kan werken om nadien aan te sluiten bij een vereniging.

Dit zijn nog de huidige mogelijkheden voor 2021:

Grote zaal CC: is alle dagen bezet, op maandag 22/11 is de grote zaal nog vrij (eventueel voor afsluitdag).

Den Hamer: ma 15/11 nog vrij, di tem vr reeds bezet

Voorstellen:

- Afsluitdag organiseren op maandag 22/11 met film/taart en koffie

- Bevraging bij eigen vereniging naar het opentrekken van hun activiteit/ eventueel in samenwerking met een andere vereniging. Paul vraagt aan alle afgevaardigden van de verenigingen, om dit te bevragen in hun bestuur. Bevinden en voorstellen door te geven tegen eind juni.
- Eventueel een werkgroep oprichten?

## 6. Brandveiligheid thuis

De voorzitter zal contact opnemen met Tim Renders om de nodige informatie (data/prijs/...) op te vragen. Streefdatum voorjaar 2022, eventueel in samenwerking met BIB/Welzijnsraad

## 7. Gele doos

Initiatief dat overgewaaid is vanuit Nederland en reeds in 21 Kempische gemeentes zijn weg gevonden heeft.

De gele doos is een doos voor belangrijke medische en andere informatie voor hulpdiensten. Je bewaart ze in de koelkast. Door een sticker te plakken op de binnenkant van de voordeur, weten hulpverleners dat er een gele doos in de koelkast zit. Zo vinden ze snel de nodige informatie (medicatie/telefoonnummers/contactpersonen) om gepaste hulp te bieden in een noodsituatie” Dit zal verder aangebracht worden in de Regionale Platformen Ouderenbeleidsparticipatie (RPO). Het gemeentebestuur van Aartselaar heeft interesse en is reeds de mogelijkheden aan het bekijken (gratis?/voor iedereen of bepaalde leeftijdsgroep – alleenstaanden/...)

## 8. Toegankelijkheid

- Rosette H: krantenartikels rond “laadkabels op de stoep”. Zij geeft een negatief advies wegens gevaarlijk en slechte toegankelijkheid.

Hilde H geeft mee dat het gemeentebestuur eveneens geen voorstander is.

- Wendy VD meldt dat DIFTAR-containers op vele voetpaden een hindernis zijn.

Hilde H geeft mee dat er een afspraak met IGEAN gemaakt is voor het deftig terugplaatsen na ophaling maar heeft ook al gemerkt dat dit tussen de ophalers onderling niet altijd gestimuleerd wordt.

- Clara VDB vraagt of er een mogelijkheid bestaat om wielrijen te plaatsen onder de kleine containers, Bij IGEAN was er een lange wachttijd.

Het gemeentehuis heeft er ook in voorraad en kunnen daar aangekocht worden aan 20 euro.

- Hugo DW heeft als opmerking dat de containers die pas 's avonds terug binnen gehaald worden, een signaal kunnen geven aan dieven dat de bewoners niet aanwezig zijn.

## 9. Varia - rondvraag

- Paul VR: trefdag Provinciale Ouderenraad: gepland in september 2021 te Lier. Zodra er meer concrete info is rond de datum en programma zal Paul dit nog doorgeven.
- Hilde H: huidige stand van zaken rond het 10.000 stappen-project: In het najaar verschijnen de eerste palen in het straatbeeld, meer informatie volgt in het infoblad.
- Hugo DW: vraagt de wetgeving rond het parkeren voor personen met een parkeerschijf op gehandicaptenplaats, dit is niet altijd even duidelijk.
- Guido V: ter hoogte van Helststraat 11 is het fiets-voetpad nog steeds niet hersteld terwijl de werkzaamheden reeds enkele maanden beëindigd zijn. Hilde H meldt dat dit principieel wel voorzien wordt maar gebruik van de meldingsfiche is steeds toegestaan.
- Rosette H merkt in haar omgeving dat de seniorenwandeling nog te weinig gekend is en vraagt of het mogelijk is om terug reclame te maken. Paul VR zal dit nog eens doorgeven aan de communicatiedienst om in het infobladje te plaatsen. Hilde H geeft aan dat de wandeling ook wordt opgenomen in het 10.000-stappen-project.
- Rosette H vraagt of het mogelijk is om een bank te plaatsen in het nieuwe Vlonderpad.

Hilde H geeft mee dat er voorzien is om 1 bank te plaatsen daar waar de doorgang niet in het gedrang komt.

- Clara VDB wil een pluim geven aan het gemeentebestuur voor hun communicatie. De kaartjes met leuke spreuken en tips waren telkens een opsteker.
- Wendy VD hoopt vanaf het najaar terug meer activiteiten te kunnen aanbieden en dat de samenwerking met Nele Jacobs terug kan opgenomen worden.
- Hilde H stelt dat op de vergadering van september reeds dienst nagedacht te worden over de voorbereidingen van activiteiten rond week van dementie.
- Magda F vraagt of het voorzien om de bank in het Solhof terug te plaatsen. Hilde H geeft mee dat ze nog in herstelling is maar zeker terug geplaatst zal worden.
- Magda F meldt nogmaals de vele snelheidsovertredingen in de Hoevelei, stelt zich toch de vraag of de metingen wel een correct beeld geven. Hilde H zal de gegevens van de metingen opvragen, verder overleg volgt.
- Magda F vraagt wanneer de senioren gym terug zal opgestart worden. Deze beslissing hangt af van de Coronacijfers op dat moment. Info kan steeds opgevraagd worden bij Pascal van de sportdienst.

### **Volgende vergadering:**

#### **Dagelijks bestuur:**

**dinsdag 7 september 2021, 10u leefruimte OCMW (eerste verdieping)**

#### **Senioren- en toegankelijkheidsraad:**

**woensdag 15 september 2021, 9u30, OCMW-gebouw**